
 

 

Mondelinge vragen voor de raadsvergadering van 9 januari 2014: 

Voorzitter! 

Bijna een jaar geleden (10 januari 2013) heeft onze fractie vragen gesteld over de gewijzigde 

wetgeving ter zake het (ver-)kopen en het in bezit hebben van alcohol. Het antwoord op deze vragen 

luidde toen dat 2013 een ‘overgangsjaar’ was en dat er wat betreft de nieuwe wetgeving 

daadwerkelijk met ingang van 1 januari 2014 gehandhaafd zou worden. Tijdens de commissie Beleid 

Algemeen in december 2013 hebben wij gevraagd naar de (laatste) stand van zaken. Het antwoord 

van het college was toen dat er uiterlijk op 1 juli 2014 beleid moet zijn opgesteld en dat daaraan 

gewerkt wordt. 

In ‘De Stentor’ van woensdag 8 januari 2014 is onder meer vermeld dat u een onderzoek heeft 

ingesteld, waaruit is gebleken dat sportverenigingen, horecagelegenheden en cafetaria’s de regels 

aan hun laars lappen. U heeft dit “schokkend” genoemd – een terechte kwalificatie wat ons betreft. 

Verder heeft u via de media laten weten dat u streng gaat controleren of de regels wel worden 

nageleefd. 

Vanuit de samenleving hebben wij signalen opgevangen dat de handhaving van deze regels 

nauwelijks haalbaar is, hetgeen inmiddels tot de nodige maatschappelijke onrust heeft geleid. Het 

volgende voorbeeld, vanuit een voetbalvereniging, is hierbij sprekend: in de kantine zit een 

voetbalteam na een wedstrijd bij elkaar om wat te drinken. Nauwelijks kan hierbij worden 

uitgesloten dat de 18-jarigen ook een glas bier voor hun 17-jarige teamgenoten meenemen, hetgeen 

tot een forse boete voor de voetbalvereniging kan leiden, wanneer dit wordt geconstateerd.  

Het vorenstaande leidt ons tot de volgende vragen: 

1. Op grond waarvan gaat u handhavend optreden als er – kennelijk – nog geen beleid in 

Harderwijk is geformuleerd? 

2. Bent u met ons van mening dat het bijzonder gewenst is wanneer het beleid, dat thans nog 

in de maak is, zo spoedig mogelijk wordt vastgesteld? 

3. Op welke termijn is dit realiseerbaar, waarbij het onze grote voorkeur heeft om dit te doen, 

voordat de winterstop (in het voetbalseizoen) is afgelopen? 

4. Is de gemeentelijke organisatie in Harderwijk inmiddels voldoende toegerust om deze 

wettelijke taak, te weten: het toezicht houden op en het handhaven van de nieuwe 

wetgeving op het gebied van alcohol, goed uit te voeren? 

5. Zijn er inmiddels voldoende buitengewoon opsporingsambtenaren opgeleid ter zake deze 

nieuwe taak? 



6. Zo nee, wat dient er nog te gebeuren om deze toezichthoudende en handhavende taak in 

voldoende mate te kunnen uitvoeren en op welke termijn is dit mogelijk? 

 

Namens de ChristenUnie, 

Marcel Companjen 


